
Referat af afdelingsbestyrelsesmøde i Pakhuset 

 17. juli 2019 

 

Til stede J. P. Henriksen(jph), Gitten Kock-Hansen(gkh), Evy Pauck(ep),  

 

Jph gennemgik forberedelserne til det ordinære afdelingsmøde, herunder valg af dato d. 05. 

september 2019 kl. 17:00 hos Selma. Jph har haft kontakt til Selma m.v. 

Emner til årsberetningen blev drøftet. Jph orienterede ligeledes Lene Fassel var villig til at være 

ordstyrer, bestyrelsen blev enig om at anbefale hende ved mødet d. 05. sep. 

Indkøb af parasoller blev igen drøftet og Ghk vil undersøge pris niveauet endnu en gang, 

bestyrelsen valgte et ramme beløb på ca. 5400 kr. for begge. Jph vil kontakte Bo42 for indkøb når 

parasoller er fundet 

Der var kommet et indlæg fra en af beboerne som ønskede en bedre renholdelse i gården m.v. 

herunder en fjernelse af udgåede beplantning ud til Provstegade, Jph kontakter teknisk afdeling 

desangående. 

Nedfald af skidt fra lofter blev drøftet, og det blev besluttet at skrive til alle beboerne i 

ejendommen, for at få et overblik over omfanget af problemet, jph udfærdiger denne skrivelse 

m.v. 

 

Jørgen Peter Henriksen 

Afdelingsformand 

  



 

 

 

 

Jørgen Peter Henriksen 

Afdelingsformand i Pakhuset 

 

 


